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Z Á P I S 

z 13. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 23. ledna 2020 

od 8.30 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

  64 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 2 poslanci PS         

       PČR) 

  31 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

       Ing. Zdena Javornická – pověřená řízením MHMP 

    2 zástupci ředitelky MHMP 

                            29 ředitelů a zástupců odborů MHMP  

                                                 17 ředitelů organizací 

              20 zástupců tisku 

                1 senátor HMP 

                3 poslanci PS PČR (z toho současně i 2 členové ZHMP) 

                8 hostů 

 

CELKEM přítomných: 174 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

Bc. Michaela Krausová – od 14,15 do 15,45 

hodin a od 20,45 do konce jednání 

 

RNDr. Marcela Plesníková 

 

Mgr. Jakub Stárek – od 16,30 do 18,30 hodin 

          

 

13. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 8,35 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Stanislav Nekolný, MBA a Ing. Jakob Hurrle. 

 

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předseda: prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. 

členové:  Mgr. Martin Benda  

                Ondřej Kallasch 

                Ing. Ondřej Prokop 

                Mgr. Zdeněk Zajíček 

 

tajemník: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru LEG MHMP 

PRO:  49     PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

           V souvislosti s úmrtím předsedy Senátu Parlamentu České republiky Jaroslava 

Kubery požádal poslanec PS PČR a člen ZHMP Svoboda přítomné o uctění jeho památky 

minutou ticha.  

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada hl. m. Prahy na svém 

jednání v pondělí dne 13. ledna stanovila „Návrh programu jednání 13. zasedání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy", který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn 

spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným 

příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále primátor hl. m. Prahy sdělil, 

že následně Rada hl. m. Prahy v pondělí dne 20. 1. 2020 doplnila původní návrh programu 

o další materiály k projednání a do bloku informací. Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že 

upravenou, Radou schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem a  

byla zpřístupněna i občanům.  

Primátor hl. m. Prahy přítomné informoval o informačním tisku Z – 8001 

„Oznámení města Šanghaje o rozhodnutí ukončit vztah sesterských měst s hlavním městem 

Prahou“, který byl dozařazen do bloku informací. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili: radní Kordová Marvanová, radní Chabr, primátor hl. m. 

Prahy (za radního Zábranského) 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Petr Dolínek – poslanec 

PS PČR, Vít Janoušek, Václav Novotný, Ing. Aleš Moravec – Občané za svá práva 

 

V průběhu diskuse převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hlaváček a opět převzal 

řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: radní Šimral, Martan, 

náměstek primátora Scheinherr, Nepil, Bílek, Nacher, Pilný, Kaštovský, Udženija, radní 

Johnová, Fifka, Brož, Sedeke, Mahrik, Portlík, radní Zábranský, Svoboda, radní Kordová 

Marvanová, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, Vodrážka, Benda, 

předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf. 

 

Přestávka do 11,30 hodin 
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Po ukončení přestávky vystoupil v rámci diskuse k návrhu programu jednání Pavel Fischer 

– senátor hl. m. Prahy. Dále v diskusi vystoupila předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 

Janderová. 

 

Přestávka 11,59 – 12,20 hodin 

 

Hlasování o návrhu radního Šimrala – vyřadit bod poř. č. 23, tisk Z – 7809 „K žádosti 

příjemce dotace SK Ďáblice z.s. o změnu termínů vyplývajících z Veřejnoprávní smlouvy o 

poskytnutí účelové dotace - jednoletého grantu č. DOT/64/01/006212/2018“ z programu 

tohoto jednání 

PRO:   35 PROTI: 13   ZDR. 10  

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Martana – zařadit bod „Informace k přípravě 

alternativních podob Pražského okruhu“ jako poř. č. 7 

PRO:  24 PROTI:  1 ZDR. 36   

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila – zařadit tisk Z – 8022 „K zákazu lampionu štěstí 

- novelizace obecně závazné vyhlášky o používání pyrotechnických výrobků v hlavním 

městě Praze“ jako poslední bod za tisky p. primátora 

PRO:  56    PROTI:  0 ZDR.  1  

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Bílka – zařadit nový bod „K informaci o JŘBU zadaným 

Dopravním podnikem hl. m. Prahy, a. s.“ před tisk paní radní Johnové 

PRO:  59     PROTI:  0  ZDR. 1   

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Pilného – přeřadit z bloku informací do projednání bod č. 

7, tisk Z – 7989 „Ke stavu přípravy a výstavby Metra I.D“ a jeho projednávání zařadit za 

body náměstka primátora Vyhnánka 

PRO:  24   PROTI: 4 ZDR.  32 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Kaštovského – zařadit bod „Stanovisko ZHMP 

k odvolání ředitelky ZŠ Františky Plamínkové“ za tisk radní Johnové 

PRO:   30  PROTI: 4 ZDR.  26 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Udženija – zařadit bod „Kapacita počtu lůžek pro 

seniory na rok 2020“ jako první bod radní Johnové 

PRO:  24   PROTI: 0 ZDR.  37  

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu primátora hl. m. Prahy - vyřadit tisk Z – 7807 „K Mariánskému 

sloupu“ z programu tohoto jednání 

PRO:   14  PROTI: 28 ZDR.  16 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Brože - přeřadit tisk Z – 7945 „K návrhu na udělení 

grantů hl.m. Prahy v oblasti kultury a umění na rok 2020“ po projednání bloku petic  

PRO:   63  PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 61 PROTI:  0 ZDR.  1 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

 

 

Ve 12,30 hodin zahájil primátor hl. m. Prahy bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP“. V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze I. náměstek primátora 

Hlaváček. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu.. 

 

Po ukončení byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“.   

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Po jejich ukončení byla předsedajícím I. náměstkem primátora Hlaváčkem vyhlášena 

přestávka. 

 

Přestávka 13,40 – 14,00 hodin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5 

 

 

    1  

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu 

Praha - pól růstu ČR v roce 2020 

 

  

   TISK:        Z – 7932 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  35       PROTI:  0       ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k žádosti MČ Praha 3 o změnu charakteru dotací poskytnutých z rezervy 2017 na Smart Cities 

pro městskou část Praha 3 

 

  

   TISK:        Z – 7912 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    3 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na stanovení výše měsíční odměny za výkon funkce neuvolněným členům 

zastupitelstva hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7972 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    4 

 

člen ZHMP Nepil 

 

k zákazu lampionu štěstí - novelizace obecně závazné vyhlášky o používání pyrotechnických 

výrobků v hlavním městě Praze 

 

  

   TISK:        Z – 8022 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/4 

Materiál uvedl člen ZHMP Nepil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hlubuček, Nepil, radní 

Zábranský 

 

Usnesení bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Scheinherr a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    5 

 

předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP 

Wolf, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, radní Chabr 

 

k Mariánskému sloupu 

 

(tisk přeřazen z 12. jednání ZHMP dne 12. 12. 2019) 

 

  

   TISK:        Z – 7807 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  34        PROTI:  11        ZDRŽEL SE: 12    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/5 

Materiál uvedl předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy 

ZHMP Wolf. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Václav Novotný, Eva Novotná – přečetla příspěvek 

nepřítomné občanky HMP Marie Neudorflové, Zdeněk Čechovský, ak. m., Petr Váňa, 

Eugen Kukla, Zdeněk Zacpal, Dr. Pavel Černý, Ing. arch. Tomáš Dittrich, Marta Semelová, 

Žofie Vobrová, Dr. Hana Tonzarová, Bohuslav Hamáček, Ivana Šímová, Ing. Mgr. 

Jaroslav Hnátek, Jan Rojt 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 

Janderová, předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy 

ZHMP Wolf, náměstek primátora Scheinherr, Mahrik, Nacher, předsedkyně výboru pro 

infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, Benda, Pilný, 

primátor hl. m. Prahy 

 

Závěrečné slovo přednesl předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a 

zahraniční vztahy ZHMP Wolf, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Přestávka 15,41 – 15,51 hodin 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh člena ZHMP Vondry - posunutí bodu poř. č. 6 “ K informaci o JŘBU 

zadaným Dopravním podnikem hl. m. Prahy, a. s.“ až za tisky radního Chabra  

Pro: 46 Proti: 8 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

    6 

 

člen ZHMP Bílek 

 

k informaci o JŘBU zadaným Dopravním podnikem Praha, a.s. 

 

  

   TISK:        Z – 8026 

 

 

 

    7 

 

radní Johnová 

 

Poskytnutí grantů formou dotace hlavního města Prahy pro rok 2020 v oblasti sociálních 

služeb na základě "Program podpory registrovaných sociálních služeb poskytovaných 

občanům hlavního města Prahy pro rok 2020" 

 

  

   TISK:        Z – 7944 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   48       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/6 

Materiál uvedla radní Johnová.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Udženija, radní Johnová. V rámci diskuse 

vystoupil PhDr. Tomáš Klinecký – ředitel odboru sociálních věcí MHMP. Dále v diskusi 

vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP Horáková, 

Nacher, Komrsková, Dlouhý 

 

Usnesení bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    8 

 

radní Kordová Marvanová 

 

k připojení hl. m. Prahy k Výzvě evropských měst k jednání v oblasti krátkodobých 

ubytovacích služeb pro turisty 

 

  

   TISK:        Z – 7988 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/7 

Materiál uvedla radní Kordová Marvanová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, Čižinský, primátor hl. m. Prahy 

 

Závěrečné slovo přednesla radní Kordová Marvanová, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

    9 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na ukončení pořizování změny ÚP - Z 3029 (fáze „společné jednání“, vlna 09) 

 

  

   TISK:        Z – 7940 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/8 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změny ÚP - Z 3142 (fáze „zadání“, vlna 12) 

 

  

   TISK:        Z – 7289 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   53       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/9 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, předseda výboru pro územní rozvoj, 

územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman 

 

Pozměňující návrh I. náměstka primátora Hlaváčka – změnu č. 3142 v příloze č. 3 

doporučené k neschválení přeřadit do přílohy č. 4 doporučené k přerušení 

Pro: 54 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  11/1 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změny ÚP - Z 3257 (fáze "zadání", vlna 16) 

 

  

   TISK:        Z – 7937 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/10 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Martan. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 11/2 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změny ÚP - Z 3260 (fáze "zadání", vlna 16) 

 

  

   TISK:        Z – 7938 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/11 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 12/1 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 3/2018 (fáze "podnět", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z – 7298 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   53       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/12 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 12/2 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 10/2018 (fáze "podnět", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z – 7299 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:   35       PROTI:  3        ZDRŽEL SE:  13   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/13 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Mahrik, předseda výboru pro územní rozvoj, 

územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, 

technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, předseda výboru pro 

dopravu ZHMP Richter, Martan 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 12/3 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 11/2018 (fáze "podnět", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z – 7300 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:         PRO:  2        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   Zmatečné 

   Druhé HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:     PRO:  38    PROTI: 0    ZDRŽEL SE:  8   

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/14 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, předseda výboru pro územní rozvoj, 

územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman, Kallasch 

 

Pozměňující návrh – změnu č. 2018, uvedenou v příloze č. 2 doporučené k neschválení 

přeřadit do přílohy č. 1 doporučené ke schválení  

Pro: 19 Proti: 11 Zdr. 21 

Nebylo přijato. 

 

radní Zábranský – k hlasování o pozměňovacím návrhu uvedl, že omylem zmáčkl tlačítko 

„pro“ 

 

Usnesení bylo přijato. 



13 

 

 

 12/4 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 184/2017 (fáze "podnět", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z – 7464 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/15 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   13 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 69/2019 (fáze "podnět", vlna 20) 

 

  

   TISK:        Z – 7660 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   54       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/16 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 405/2019 a AZUR HMP č. 10 (fáze „podnět“, samostatně 

pořizovaná) 

 

  

   TISK:        Z – 7942 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/17 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, I. náměstek primátora Hlaváček, 

náměstek primátora Scheinherr, Čižinský, Portlík  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Tisk projednán v pevném čase od 17.00 hodin 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlubuček. 

   * 

 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k "Petici za nesouhlas s podnětem na pořízení změny územního plánu pozemků mezi dálnicí 

D1 a stávající zástavbou Šeberova" 

 

  

   TISK:        Z – 7959 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  26        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová.  

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Václav Pařík – člen ZMČ Praha – Šeberov, Robert 

Vašíček, Ing. Ladislav Kos – senátor hl. m. Prahy 

 

Závěrečné slovo přednesla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, která 

reagovala na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení nebylo přijato. 
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Tisk projednán v pevném čase od 17.00 hodin 

   * 

 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k "Petici proti nadměrnému a nekoncepčnímu zahušťování sídlišť na Praze 12; Proti kácení 

stromů a nevratným zásahům do přírody; Proti neuváženému pronájmu/prodeji pozemků 

HMP resp. MČ" 

 

  

   TISK:        Z – 7960 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/18 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová.  

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Marta Semelová, Zbyněk Boublík – člen ZMČ 

Praha 12, Hana Lelková, Jan Adamec, Ing. Eva Tylová – místostarostka MČ Praha 12, 

JUDr. Helena Chudomelová – členka ZMČ Praha 12, Martin Kejkula, Robert Vašíček, 

Miloš Unger, Ing. Ladislav Kos – senátor hl. m. Prahy 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Mahrik, I. náměstek primátora Hlaváček, 

Maruštík 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Mahrika – původní text usnesení v bodě „II. pověřuje 

Radu HMP vyřízením petice“ nahradit novým textem ve znění: „II. pověřuje Radu HMP, 

aby do doby ukončení územního řízení k bytovému domu v ulici Vosátkova společnosti 

Trigema nebyly činěny žádné samosprávné úkony (např. pronájem či prodej okolních 

pozemků nebo kácení stromů na pozemcích hlavního města Prahy), které se vztahují 

k tomuto územnímu řízení“ 

Pro: 37 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Mahrika – původní text usnesení v bodě „II. pověřuje 

Radu HMP vyřízením petice“ rozšířit o nový text ve znění: „ZHMP pověřuje Radu 

vyřízením petice v souladu s usneseními městské části Praha 12 Z – 10 002/19 a Z 10 

004/19 a Z – 10 003/19 z 27. listopadu 2019“ 

Pro: 24 Proti: 1 Zdr. 9 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Tisk projednán v pevném čase od 17.00 hodin 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Scheinherr. 

   * 

 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k "Petici za zamezení rekonstrukce Lobkovické zahrady, nyní lesa, do formy barokní zahrady 

spojené s kácením stromů, keřů a úprav lesa na základě projektu Studia New Visit, s.r.o. a 

odboru životního prostředí Magistrátu hlavního města Prahy" 

 

  

   TISK:        Z – 7961 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/19 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová.  

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Mgr. Romana Ertlová, MgA. Jessika Hoffmeister, 

Mgr. Lucie Crocro, Valérie Bromová, Robert Vašíček 

 

V diskusi vystoupil I. náměstek primátora Hlaváček 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského na prodloužení jednání i po 19. hodině 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek a opět 

převzal řízení schůze náměstek primátora Hlubuček a opět převzal řízení schůze náměstek 

primátora Vyhnánek. Řízení schůze dále převzal primátor hl. m. Prahy. 

    * 

 

radní Třeštíková 

 

k návrhu na udělení grantů hl.m. Prahy v oblasti kultury a umění na rok 2020 

 

+ na stůl rozdán dodatek od předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderové 

 

  

   TISK:        Z – 7945 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  2        ZDRŽEL SE:  8    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/20 

Materiál uvedla radní Třeštíková a v rámci úvodního slova vystoupil také člen ZHMP 

Benda. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Vlasta Brtníková March, Anežka Bartošíková, 

Miroslav Matějka, Robert Vašíček, Boris Nosek 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zajíček, radní Třeštíková, Benda, předsedkyně 

výboru kontrolního ZHMP Janderová, Nacher, Brož, předseda výboru pro kulturu, 

výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf, radní Kordová Marvanová, 

Maruštík, Vodrážka, Pilný, Bílek, Svoboda 

 

Závěrečné slovo přednesla radní Třeštíková, která reagovala na diskusní příspěvky. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Brože – navýšit částku na jednoleté granty na rok 2020 a  

navýšení čerpat z neúčelové rezervy -  Divadlo na Jezerce – 1,8 mil. Kč 

Pro: 21 Proti: 8 Zdr. 21 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Brože – navýšit částku na jednoleté granty na rok 2020 a  

navýšení čerpat z neúčelové rezervy – Vršovické divadlo Mana - 600 tis. Kč 

Pro: 20 Proti: 6 Zdr. 25 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Brože – navýšit částku na jednoleté granty na rok 2020 a  

navýšení čerpat z neúčelové rezervy – Divadlo Bez zábradlí – 4 mil. Kč 

Pro: 22 Proti: 6 Zdr. 24 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Brože – navýšit částku na jednoleté granty na rok 2020 a  

navýšení čerpat z neúčelové rezervy – Divadlo Ungelt – 1,5 mil. Kč 

Pro: 21 Proti: 6 Zdr. 25 

Nebylo přijato. 
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Pozměňující návrh člena ZHMP Brože – navýšit částku na jednoleté granty na rok 2020 a  

navýšení čerpat z neúčelové rezervy – Czech Press Photo – 400 tis. Kč 

Pro: 26 Proti: 7 Zdr. 17 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Brože – navýšit částku na jednoleté granty na rok 2020 a  

navýšení čerpat z neúčelové rezervy – Nadační fond  PaFestival spisovatelů – 1 mil. Kč 

Pro: 28 Proti: 6 Zdr. 17 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Brože – navýšit částku na jednoleté granty na rok 2020 a  

navýšení čerpat z neúčelové rezervy – Milan Steigerwald RockOpera, Praha, kontinuální 

činnost – 500 tis. Kč 

Pro: 22 Proti: 7 Zdr. 21 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Brože – navýšit částku na jednoleté granty na rok 2020 a  

navýšení čerpat z neúčelové rezervy – akademický malíř Nosek Boris - Tajemství 

porcelánu – 400 tis. Kč 

Pro: 19 Proti: 8 Zdr. 22 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   15 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

ke schválení záměru veřejné zakázky „Stavba č. 0106 TV Šeberov, etapa 0022 K Hrnčířům; 

stavební práce“ 

 

  

   TISK:        Z – 7676 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/21 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

V diskusi vystoupila Ing. Petra Venturová – starostka MČ Praha – Šeberov. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   16 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na změnu účelu finančních prostředků poskytnutých MČ Praha - Řeporyje  

v roce 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7882 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/22 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů vlastního hl. m. Prahy, neinvestičních příspěvků 

příspěvkových organizací hl. m. Prahy a úpravu limitu prostředků na platy na rok 2020 

 

  

   TISK:        Z – 7971 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/23 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

V diskusi vystoupila předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová.  

 

Pozměňující návrh náměstka primátora Vyhnánka – zaměnit v příloze č. 1 k usnesení 

Zastupitelstva HMP na řádku: 

 ROZ MHMP částku -447 592,6 tis. Kč částkou -415 538,0 tis. Kč 

 Zdravotnická záchranná služba hl. m. Prahy částku 16 179,9 tis. Kč částkou 3 236,0 tis. Kč 

 Metropolitní nemocnice Na Františku částku 13 793,1 tis. Kč částkou 0,0 tis. Kč 

 Městská poliklinika Praha částku 2 822,0 tis. Kč částkou 141,1 tis. Kč 

 Městská nemocnice následné péče částku 2 775,5 tis. Kč částkou 138,8 tis. Kč 

V důvodové zprávě bylo navrženo zaměnit: 

 v druhém odstavci částku 422 199,8 tis. Kč částkou 390 145,2 tis. Kč 

 ve čtvrtém odstavci částku 447 592,6 tis. Kč částkou 415 538,0 tis. Kč 

Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   18 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na majetkoprávní vypořádání pozemků parc.č. 2143/2, parc.č. 2143/3, parc.č. 

2143/4, parc.č. 329/9 a parc.č. 2144/2, k.ú. Ruzyně 

 

 

  

   TISK:        Z – 7751 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/24 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Chabr 

 

k návrhu na využití předkupního práva ke stavbě bez čp/če na pozemku ve vlastnictví hlavního 

města Prahy v k. ú. Podolí, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z – 8013 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/25 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   20 

 

radní Chabr 

 

návrh směny nemovitostí mezi společností B+3 REAL a.s. a hlavním městem Prahou 

 

  

   TISK:        Z – 7901 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/26 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 21/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 570/3 k.ú. Střížkov 

 

  

   TISK:        Z – 7538 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/27 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 21/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 669/9 o výměře 90 m2 v k.ú. Libeň a na 

bezúplatné zřízení služebnosti 

 

  

   TISK:        Z – 7469 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/28 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 22/1 - 22/4 

Pro: 45 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 22/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 68/18 v k.ú. Hájek u Uhříněvsi 

 

  

   TISK:        Z – 7789 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/29 

Materiály pod poř. č. 22/1 - 22/4 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 22/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 2102/15 v k. ú. Krč, obec Praha, do vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7849 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/30 

Usnesení bylo přijato. 
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 22/3 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k.ú. Jinonice, obec Praha, z vlastnictví fyzických osob 

do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7741 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/31 

Usnesení bylo přijato. 

 

 22/4 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 852/2 k.ú. Hostivař do vlastnictví  

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7898 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/32 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 23/1 - 23/4 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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 23/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc.č. 233/1 v k.ú. Malá Chuchle, obec Praha, z 

vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro zastupování 

státu ve věcech majetkových, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7903 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/33 

Materiály pod poř. č. 23/1 - 23/4 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 23/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc.č. 3337/3 v k.ú. Michle, obec Praha, z vlastnictví 

České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro zastupování státu ve 

věcech majetkových, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7909 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/34 

Usnesení bylo přijato. 
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 23/3 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parcelní číslo 1373/5, v k.ú. Vokovice, obec Praha, z 

vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro zastupování 

státu ve věcech majetkových, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7914 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/35 

Usnesení bylo přijato. 

 

 23/4 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 38 ks sloupů veřejného osvětlení včetně kabelového vedení a 

zapínacího bodu, komunikace v ul. Jindřicha Bubeníčka vč. 21 ks parkovacích stání, chodníků 

v ul. Jindřicha Bubeníčka, rozšíření komunikace v ul. Ke Kříži vč. 31 ks parkovacích stání, 

chodníků vč. opětných zídek a zábradlí v ul. Ke Kříži, rekonstrukce komunikace v ul. 

Františka Diviše, chodníků v ul. Františka Diviše, komunikační zeleně vč. 37 ks stromů, 10 ks 

uličních vpustí, 14 ks svislého dopravního značení, vodorovného dopravního značení a 

pozemků parc. č. 1900/205, parc. č. 1900/206, parc. č. 1900/231, parc. č. 1900/283 a parc. č. 

1900/296 vše v k. ú. Uhříněves, obec Praha, z vlastnictví společnosti Vivus Uhříněves s.r.o. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7745 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/36 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 24/1 - 24/3 

Pro: 52 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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 24/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 

věcí z vlastnictví hl.m. Prahy městským částem Praha 9, Praha 15, Praha 18, Praha - 

Lipence, Praha - Lysolaje a odejmutí správy svěřených věcí  z vlastnictví hl.m. Prahy městské 

části Praha 20 

 

Svěření: 

Praha 18  (nemovitosti v k.ú.  Letňany) 

Praha 9 a Praha - Lysolaje (pozemky v k.ú. Libeň a pozemek v k.ú. Lysolaje) 

Praha 15 (pozemky v k.ú. Hostivař a k.ú. Horní Měcholupy) 

 

Odejmutí: 

Praha 20 (stavba mostu včetně komunikace v k.ú. Horní Počernice) 

 

  

   TISK:        Z – 7954 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/37 

Materiály pod poř. č. 24/1 - 24/3 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 24/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 

odejmutí správy svěřené věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 1 a k 

návrhu změny zřizovací listiny  p.o. Galerie hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7822 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/38 

Usnesení bylo přijato. 
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 24/3 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb.  

hl. m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 

svěření správy věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 12  

(pozemky v k.ú. Modřany) 

 

  

   TISK:        Z – 7993 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 55         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/39 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

   

 

radní Šimral 

 

k žádosti příjemce dotace SK Ďáblice z.s. o změnu termínů vyplývajících z Veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí účelové dotace - jednoletého grantu č. DOT/64/01/006212/2018 

 

  

   TISK:        Z – 7809 

 

   STAŽENO                                                               

 

 

Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček a opět převzal řízení schůze 

primátor hl. m. Prahy. 

    6 

 

člen ZHMP Bílek 

 

k informaci o JŘBU zadaným Dopravním podnikem Praha, a.s. 

 

  

   TISK:        Z – 8026 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:          PROTI:          ZDRŽEL SE:     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/40 

Materiál uvedl člen ZHMP Bílek. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Scheinherr, Nepil. V rámci 

diskuse vystoupil Ing. Petr Witowski – předseda představenstva a generální ředitel 

Dopravního podniku hl. m. Prahy, a. s. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: 

Mahrik, Nacher, radní Zábranský, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP 

Pospíšil, náměstek primátora Vyhnánek, radní Chabr, Portlík, primátor hl. m. Prahy. 

V rámci diskuse vystoupil Petr Dolínek – poslanec PS PČR. Dále v diskusi vystoupili tito 

členové ZHMP: předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní 

prostředí ZHMP Plamínková, Vodrážka, radní Kordová Marvanová, Svoboda, Brož, 

Sedeke, náměstek primátora Hlubuček, Bílek, Zajac, Pilný, Stárek. V diskusi vystoupil 

JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP.  

 

Přestávka 2x 10 minut 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Bílek, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Přestávka 5 minut 

 

Pozměňující návrh klubu ANO a klubu ODS – původní text v bodě „I. bere na vědomí…“ 

a bod „II. konstatuje, že ..“ zůstanou beze změny a upraví se původní text v bodě „III. 

ukládá Radě HMP 1. z důvodů zmíněných nejasností zpracovat ve spolupráci s nevládní 

protikorupční organizací audit této veřejné zakázky 

2. předložit audit na nejbližším zasedání Zastupitelstva HMP po zpracování auditu“  

Pro: 28 Proti: 8 Zdr. 17 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňující návrh náměstka primátora Scheinherra – bod „I. bere na vědomí….“ ponechat 

beze změny a původní text usnesení upravit v bodě „III. ukládá náměstkovi primátora 

Scheinherrovi upravit stanovy Dopravního podniku, a. s. pro ustanovení finančního limitu 

plnění smluv, nad který budou smlouvy projednávány dozorčí radou“  

Pro: 34 Proti: 1 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera zařadit nový bod s názvem „Návrh na odvolání 

pana náměstka primátora Scheinherra“ 

Pro: 23 Proti: 33  Zdr. 1 

Nebylo přijato. 
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Projednávání tisku bylo předřazeno po ukončení bloku petic 

    

 

radní Třeštíková 

 

k návrhu na udělení grantů hl.m. Prahy v oblasti kultury a umění na rok 2020 

 

+ na stůl rozdán dodatek od předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderové 

 

  

   TISK:        Z – 7945 

 

 

  25 

 

radní Třeštíková 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelových neinvestičních dotací 

Integračnímu centru Praha o.p.s. na zajištění bazálního chodu organizace v r. 2020 a na 

realizaci projektu "Interkulturní pracovníci - služby ve veřejných institucích 2020" 

 

  

   TISK:        Z – 7917 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/41 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Robert Vašíček.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  26 

 

radní Třeštíková 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kap. 06, odboru 62 - KUC 

MHMP - převod nevyčerpaných finančních prostředků z roku 2019 do roku 2020 

 

  

   TISK:        Z – 7953 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/42 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 27/1 a 27/2 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 27/1 

 

radní Třeštíková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Galerie hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7774 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/43 

Materiály pod poř. č. 27/1 a 27/2 uvedla radní Třeštíková. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 27/2 

 

radní Třeštíková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Galerie hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7926 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/44 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 28/1 a 28/2 

Pro: 47  Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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 28/1 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kapitole 0811 a k návrhu na 

poskytnutí dotace Městské části Praha - Ďáblice 

 

  

   TISK:        Z – 7902 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/45 

Materiály pod poř. č. 28/1 a 28/2 uvedl radní Zábranský. 

 

Ve společné diskusi k tiskům vystoupili tito členové ZHMP: Zajac, radní Zábranský, 

Stárek, náměstek primátora Hlubuček, Portlík,  

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Pozměňující návrh radního Zábranského – původní přílohu č. 3 vyměnit za aktualizovanou 

verzi projektu z ledna 2020 

Pro: 41 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 28/2 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kapitole 0811 a k návrhu na 

poskytnutí dotace Městské části Praha – Lysolaje 

 

  

   TISK:        Z – 7964 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   40       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    13/46 

Usnesení bylo přijato. 
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Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1 Z-7967 o významných dopravních omezeních na hlavních 

komunikacích v Praze 

náměstek 

primátora 

Scheinherr 

2 Z-7958 informace o stavu implementace Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR 

primátor  

hl.m. Prahy 

3 Z-7966 k zahraničním pracovním cestám členů Zastupitelstva 

hlavního města Prahy 

primátor  

hl.m. Prahy 

4 Z-8001 Oznámení města Šanghaje o rozhodnutí ukončit vztah 

sesterských měst s hlavním městem Prahou 

primátor  

hl.m. Prahy 

5 Z-7935 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2019 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k návrhu na úpravu rozpočtu 

běžných výdajů v kap. 0416 v roce 2019 u škol a 

školských zařízení, zřizovaných hlavním městem 

Prahou a u škol a školských zařízení, zřizovaných 

městskými částmi hlavního města Prahy 

radní Šimral 

6 Z-7875 k nepřijatým dotacím - grantům hl. m. Prahy v oblasti 

kultury a umění schváleným usnesením Zastupitelstva 

HMP č. 4/58 ze dne 28. 2. 2019 „k návrhu na udělení 

grantů hl. m. Prahy v oblasti kultury a umění na rok 

2019“ 

radní Třeštíková 

7 Z-7989 ke stavu přípravy a výstavby Metra I.D náměstek 

primátora 

Scheinherr 

8 Z-7957 Informace o činnosti Výboru pro dopravu ZHMP za 

rok 2019 

předseda Výboru 

pro dopravu 

ZHMP 

9 Z-7927 Zpráva o činnosti Výboru pro IT a Smart City ZHMP 

za období 15. 11. 2018 - 14. 11. 2019 

předseda Výboru 

pro IT a Smart 

City ZHMP 

10 Z-7923 Informace o činnosti Výboru pro bydlení ZHMP předseda Výboru 

pro bydlení ZHMP 

11 Z-7977 Informace o činnosti Výboru pro správu majetku, 

majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP 

předseda Výboru 

pro správu 

majetku, majetkové 

podíly a podporu 

podnikání ZHMP 
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12 Z-7979 Informace o činnosti Výboru pro územní rozvoj, 

územní plán a památkovou péči ZHMP 

předseda Výboru 

pro územní rozvoj, 

územní plán a 

památkovou péči 

ZHMP 

13 Z-7985 Zpráva o činnosti Výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP za rok 2019 

předsedkyně 

Výboru pro 

výchovu a 

vzdělávání ZHMP 

14 Z-8010 Informace o činnosti Výboru pro sociální politiku 

ZHMP za rok 2019 

předsedkyně 

Výboru pro 

sociální politiku 

ZHMP 

 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Žádost o zamítnutí obnovy Mariánského sloupu na Staroměstském náměstí 

(spolek České studny, prezident David Loula, *****) 

 

Dopis – problematika pyrotechniky - pyrotechnika ničí a zabíjí (leták + plakát) 

(Společnost pro zvířata, statutární zástupkyně Ing. Dita Laura Michaličková, *****) 

 

Dopis členům ZHMP – vyjádření starostky obce Kytlice k televiznímu vystoupení radní 

Johnové – neefektivní hospodaření s finančními prostředky DOZP Kytlice 

(starostka obce Kytlice Ing. Monika Hladíková, *****) 

 

Vyjádření RockOpery Praha k hodnocení grantové komise, žádost o podporu zastupitelům 

HMP 

(RockOpera Praha, Ing. arch. Pavla Forest, autorka a producentka, výkonná ředitelka, 

Komunardů 306, 170 00  Praha 7) 

 

Návrh na změnu obecně závazné vyhlášky o používání pyrotechnických výrobků v hl. m. 

Praze a obecně závazné vyhlášky, kterou se zakazuje požívání alkoholických nápojů na 

veřejných prostranstvích + odpověď odboru živnostenského a občanskosprávního MHMP 

(Petr Crkoň, *****) 

 

Zpráva o příčinách chudoby v našem státě 

(Jan Bursa, *****) 

 

Poděkování ZHMP a panu primátorovi za videomapping 

(Adam Miler, *****) 
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Vyjádření k rozhodnutí grantové komise, ohlasy na poslední dvě premiéry v Divadle Bez 

zábradlí 

(Karel Heřmánek, ředitel Divadla Bez zábradlí, *****) 

 

Memorandum Mariánský sloup, který rozděluje společnost i církve 

(Dr. Pavel Černý, předseda Kostnické jednoty – sdružení evangelických křesťanů) 

 

Žádost o zamítnutí obnovy Mariánského sloupu na Staroměstském náměstí 

(David Loula, *****) 

 

Diskuse o Mariánském sloupu  

(Václav Lamr, *****) 

 

Pomník na Staroměstském náměstí – pamětní desky 

(p. Mencl, *****) 

 

Odpověď předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderové na „Petici za nesouhlas 

s podobou projektu výstavby – Penzion pro důchodce „Domov Bílčická“ + Petice od 

petičního výboru a jejich zástupců - Pavla Opatrného, Ing. Heleny Lichtenbergové, *****) 

 

Mariánskému sloupu NE 

(Mgr. Daniela Čížkovská, *****) 

 

Nesouhlas s umístěním a obnovou Mariánského sloupu 

(Hana a Jiří Procházkovi, *****) 

 

Mezinárodní Festival spisovatelů Praha – vyjádření k projednávání kulturních grantů na 

jednání ZHMP dne 23. 1. 2020 

(Festival spisovatelů Praha, Vlasta Brtníková March CSc., viceprezidentka, Pasáž Platýz, 

Národní 37, 110 00  Praha 1) 

 

Vybudování Mariánského sloupu na Staroměstském náměstí - zamítnutí 

(Miroslav Skrbek, ****) 

 

Revitalizace ulice Italská, Praha 2 – Vinohrady 

(Michal Oulehle, *****) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 13/1 až č. 13/46 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 1,36 hodin. 

 

 

 

 

 

MUDr. Zdeněk  H ř i b 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

         Stanislav N e k o l n ý, MBA 

 

 

 

 

         Ing. Jakob  H u r r l e  

 

 

 

Zapsala:  Mgr. Jana Soběslavská 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


